
                                                            Z Á P I S  
z jednání valné hromady SRR, která se konala dne 8. 9. 2020 od 17.30 hod. v budově ZŠ Rožďalovice 
 
Předseda SRR pan Buryan Petr přivítal přítomné členy a milé hosty. VH SRR je schopna dle stanov 
sdružení přijímat usnesení. Přečetl navržený program, nikdo z přítomných členů neměl připomínek. 
VH SRR se řídila takto navrženým programem. Samotný program je přílohou. 

- Předseda SRR pan Buryan Petr přečetl zprávu za minulý školní rok 2019/20.  
- Dále byla členům přečtena finanční zpráva, která je opět nedílnou součástí zápisu. Finanční 

zpráva byla odsouhlasena. 
- Odsouhlasení členského příspěvku na školní rok 2020/2021. Navrženo 200 Kč/žák stejně jako 

v minulých letech. Členský příspěvek byl odsouhlasen jednomyslně. 

 

Akce, které budou ve školním roce 2020/21 částečně nebo zcela hrazeny z členských 

příspěvků: 

Popis – tradiční akce Částka v Kč 

  

9. třída ukončení základní docházky 3 000 

MŠ - knihy a šerpy pro vyřazení dětí z MŠ    3 000 

MŠ – vánoční dárky – hračky, částečný příspěvek na kulturní vystoupení 11 500 

Běh k Bučickému mlýnu - zrušen (coronavirová opatření)                                              0 

Senioři na slovíčko – zrušeno (coronavirová opatření) 

(podpora projektu pro seniory z obce a Domov Rožďalovice) 

0 

Stromy (podpora projektu Školní sad) 2 000  

Klobouková slavnost – příspěvek na úhradu platby za hudbu 4 500 

Projekt finanční gramotnosti pro žákovský parlament                                       3 000 

Příspěvek na koupi stolního fotbalu 5 000 

Jízdné na soutěže a závody (reprezentace školy) 2 000 

Adopce zvířátka 5 000 

Cena sdružení SRR malířská soutěž                  4 000 

Zdravověda nebo dopravní výchova 5 000 

Lyžařský výcvik  4 000 

Spoluúčast SRR na nákup pro potřeby školy 9 000 

  

  

celkem  

61 000 

 

Doplnění výboru SRR 

- na vlastní žádost ukončily činnost ve výboru SRR paní V. Kočová, A. Veselá za 3 

třídu a paní M. Kurková za 5 třídu. Zástupce za 3 třídu je již zvolen. Ve výboru SRR 

bude pracovat paní Apjarová Helena. Je třeba zvolit zástupce za 1 a 5 třídu. Poprosíme 

o spolupráci paní ředitelku. Pokud by šlo, ideální by bylo mít 2 zástupce za třídu, 

pokud jeden nemůže, byl by přítomen druhý. 

 

Informace od paní ředitelky, dotazy rodičů 

- od SRR vznikl požadavek, zda by šlo zaktualizovat stránky školy tak, aby odkaz na 

SRR byl viditelnější 

- dotaz na hodnocení výuky hudební výchovy v loňském školním roce, vzhledem 

k přísnému hodnocení, byl problém s přijetím na střední školu 



- Anglický jazyk – dělení tříd na 2 poloviny a různé znalosti jednotlivých skupin dětí 

- volitelný předmět – byl letos velký zájem a nebylo již pro některé žáky místo 

- letošní 2 třída se podařilo sehnat na 2 měsíce další učitelku na výpomoc. Bude 

individuální výuka dětí tak, aby byl dohnán loňský výpadek školní výuky. 

- paní ředitelka Mgr. Klímová Iveta veškeré dotazy rodičů odpověděla  

 

Diskuse – předseda SRR pan Buryan Petr připomenul příští rok volby SRR do statutárních 

funkcí SRR 

 

Poté byla VH SRR ukončena 


